
Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wloclawek Wtoclawek 7.07.2016r.

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoclawka

U przejmie prosze o udzielenie informacji na jakim etapie jest

ustalenie lokalizacji i budowa dw6ch pergol Smietnikowych na ,,mini" osiedlu

Dziewiriska zgodnie z ustaleniamijakie zapadty podczas spotkania z Panem

Prezydentem i Paniq Wiceprezydent w dniu 23.05.2016r. z mieszkaricami

wsp6lnot mieszkaniowych Dziewi6ska 9, 9A, 98, 9C, 11, 118, 13B .

Z powa2aniem


